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Z Á P I S 

z 13. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   

které se konalo dne 28. ledna 2016 

od 9.00 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

  

 

 Dle prezence bylo přítomno: 

 63 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy (z toho 2 poslanci PS PČR) 

                                       28 zástupců městských částí hl. m. Prahy 

     JUDr. Martina Děvěrová, MPA – ředitelka MHMP 

  2 zástupci ředitelky MHMP 

                                      29 ředitelů a zástupců odborů MHMP  

                                              15 ředitelů organizací 

            20 zástupců tisku 

             3 poslanci PS PČR (z toho současně i 2 členové ZHMP) 

                5 hostů 

 

CELKEM přítomných: 165 osob 

 
 

OMLUVENI: 

 

Jan Slezák – od 12 hodin 

 

 

Mgr. Ondřej Mirovský  M.EM 

 

 

Petr Šimůnek – od 11,30 do 14,00 hodin 

 

 

RNDr. Marcela Plesníková 

 

 

Ing. Karel Březina – od 12,15 do 14,00 hodin 

 

 

Bc. Libor Hadrava – od 15,05 hodin 

 

 

Ing. Michal Hašek – od 19,15 hodin 
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JUDr. Ing. Miloslav Ludvík, MBA – 

 od 12,30 do 14,00 hodin 

 

 

Filip Humplík – od 21,45 hodin 

 

 

Ing. Milan Růžička – od 9 do 12 hodin 

 

          

        13. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájila primátorka hl. m. Prahy v 9,10 hodin.   

 

   Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo tedy  

schopno se usnášet. 

        Předsedající primátorka hl. m. Prahy konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu 

se zákonem č. 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, dalšími právními předpisy a Jednacím řádem 

Zastupitelstva hl. m. Prahy a byli na něj pozváni všichni členové ZHMP a připomněla, především 

občanům hl. m. Prahy a dalším zúčastněným, že se průběh tohoto jednání opět přenáší na 

internetové stránky www.praha.eu. 

 

          Ověřením zápisu byiy pověřeny RNDr. Jana Plamínková a Ing. Mgr. Irena Ropková. 

 

        Primátorka hl. m. Prahy přítomné informovala k volbě návrhového výboru, že dosud je platný 

Jednací řád ZHMP ve znění: „Zastupitelstvo volí na každém svém zasedání sedmičlenný návrhový 

výbor, ve kterém musí být zastoupen každý klub členů Zastupitelstva.“  Zároveň informovala, že 

vzhledem k tomu, že Jednací řád Zastupitelstva HMP je nadále v původním znění, navrhla opět ad 

hoc změnu Jednacího řádu Zastupitelstva hlavního města Prahy pro toto jednání ve znění: 

„Zastupitelstvo volí devítičlenný návrhový výbor, ve kterém je zastoupen každý klub členů 

Zastupitelstva, kdy členem výboru je i tajemník výboru“  

 

Procedurální návrh na volbu devítičlenného návrhového výboru ZHMP: 

Pro: 53 Proti: 0 Zdr. 4 

Bylo přijato. 

    

Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              

předsedkyně: JUDr. Vladislava Veselá  

členové:         PhDr. Lukáš Kaucký 

                      Mgr. Petra Kolínská 

                      Ing. Ondřej Martan 

                      Ing. Pavel Richter 

                      Petr Šimůnek 

                      Adam Zábranský 

                      Mgr. Milan Růžička 

 

tajemník a současně člen výboru: JUDr. Tomáš Havel, odbor LEG MHMP 

PRO:  56     PROTI:  0 ZDR. 1 

Bylo přijato. 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 

http://www.praha.eu/
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          Předsedající primátorka hl. m. Prahy uvedla k návrhu programu tohoto jednání, že Rada 

HMP na svém jednání dne 19. ledna stanovila „Návrh programu jednání 13. zasedání Zastupitelstva 

HMP“, který obdrželi členové ZHMP e-mailem a který byl zveřejněn spolu se svoláním tohoto 

jednání Zastupitelstva HMP způsobem stanoveným příslušnými ustanoveními zákona o hl. městě 

Praze. Informovala, že ve středu 27. 1. 2016 na svém mimořádném jednání Rada HMP původní 

návrh programu doplnila o několik materiálů k projednání, které bylo potřebné projednat především 

z časových důvodů či z důvodu jiných aktuálností. Zároveň sdělila, že Rada HMP vyřadila 

z původního návrhu materiál, týkající se Libeňského mostu. Primátorka hl. m. Prahy poté 

informovala, že upravený návrh programu obdrželi členové ZHMP ve středu 27. 1. 2016 e-mailem a 

uvedla, že s určitým, byť krátkým předstihem obdrželi členové ZHMP tisky, které byly následně 

dozařazeny Radou HMP do návrhu upraveného programu jednání a uvedla, že tyto dozařazené 

tisky byly v elektronické podobě rovněž zpřístupněny i občanům.  

Zároveň primátorka hl. m. Prahy sdělila, že s ohledem na aktuálnost záležitostí ohledně 

připravovaného nahrazení karty OpenCard jiným systémem byla na začátek tohoto jednání 

dozařazena ústní informace. 

Poté požádala paní náměstkyni Kislingerovou, pana náměstka Dolínka, paní radní 

Plamínkovou a pana radního Wolfa, aby přítomným vysvětlili důvod dozařazení svých tisků, které 

předkládali za Radu HMP. Zároveň uvedla, že pana náměstek Dolínek taktéž sdělí zdůvodnění 

vyřazení původního bodu 5 v návrhu programu.  

 

K dozařazeným tiskům vystoupili: náměstkyně primátorky Kislingerová, náměstek primátorky 

Dolínek, radní Plamínková, radní Wolf. 

 

        Primátorka hl. m. Prahy dále sdělila, že konečnou verzí návrhu programu tak, jak jej ve 

smyslu zákona o hl. městě Praze stanovila Rada HMP, tedy verzí návrhu programu tohoto 

zasedání, o kterém bylo jednáno, byl dokument, který se nazýval „Upravený návrh programu 13. 

jednání Zastupitelstva HMP“. Zároveň primátorka hl. m. Prahy připomněla platné znění Jednacího 

řádu ZHMP ve znění: Návrh programu jednání Zastupitelstva stanoví a předkládá Zastupitelstvu ke 

schválení Rada HMP. Každý člen Zastupitelstva, výbor Zastupitelstva a klub členů Zastupitelstva má 

právo v rámci projednávání návrhu programu navrhnout doplnění nebo vypuštění bodu programu. 

Předkladatel návrhu na doplnění či vypuštění bodu programu může návrh zdůvodnit. Délka 

takovéhoto zdůvodnění je maximálně tři minuty. Na závěr rozpravy k návrhu programu, ve které 

mohou zaznít pouze návrhy na doplnění nebo vypuštění bodu programu včetně případného 

odůvodnění, se nejprve hlasuje o jednotlivých návrzích na doplnění nebo vypuštění bodu programu, 

a to v opačném pořadí, než byly předneseny. Poté se hlasuje o návrhu programu jako celku včetně 

již schválených návrhů na doplnění nebo vypuštění bodu programu.“ 
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V diskusi k upravenému návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: 

Jílek, Bellu, Čižinský, Profant, Semelová, Doležal, Haramul, Michálek, Hujová, náměstek primátorky 

Dolínek, Zábranský, Prchal, Nouza, Novotný V., Udženija, Ferjenčík, Hudeček, předsedkyně výboru 

pro dopravu a evropské fondy ZHMP Bendová, Humplík, předsedkyně výboru pro legislativu, 

veřejnou správu a protikorupční opatření ZHMP Kolínská, předseda výboru pro bezpečnost ZHMP 

Štěpánek, Martan 

 

Přestávka 10,21 – 10,41 hodin 

 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Hudečka – zařadit nový bod „Změna Jednacího řádu“ jako bod poř. 

č. 1 před všechny ostatní body programu  

PRO: 20    PROTI: 10   ZDR. 30 

Nebylo přijato. 

 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Ferjenčíka – zařadit nový bod „Změna Jednacího řádu“ jako bod 

poř. č. 4 

PRO:  23   PROTI:  7  ZDR. 28 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Michálka – zařadit nový bod „K plnění usnesení ZHMP č. 10/14 ze 

dne 5. 11. 2015 k problematice nominací osob do městských společností“ jako bod č. 13 

PRO:  31    PROTI:  5  ZDR. 22 

Nebylo přijato. 

 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Zábranského – zařadit nový bod „Problematika členství Karla 

Březiny v orgánech Zastupitelstva HMP a Rady HMP“ jako bod poř. č. 5 

PRO:  9    PROTI:  1   ZDR. 22 

Nebylo přijato. 

 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Michálka – zařadit nový bod „Personální změny v Radě HMP“ jako 

pevný bod po ukončení interpelací členů ZHMP 

PRO:  18   PROTI:  5   ZDR. 27 

Nebylo přijato. 

 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Jílka – zařadit nový bod „Projednání dlouhodobé nefunkčnosti 

komise Rady hl. m. Prahy ICT“ jako bod poř. č. 1 

PRO:  25    PROTI:  0   ZDR. 5 

člen ZHMP Jílek – technická – požádal o prohlášení hlasování za zmatečné 
Hlasování bylo prohlášeno za zmatečné. 
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Opakované hlasování o návrhu člena ZHMP Jílka: zařadit nový bod „Projednání dlouhodobé 

nefunkčnosti komise Rady hl. m. Prahy ICT z důvodu dlouhodobé nemoci předsedy komise, 

nedodržování jednacího řádu a pozdnímu předkládání materiálů“ jako bod poř. č. 1 

PRO: 38  PROTI:  0   ZDR. 19 

Bylo přijato 

 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Jílka – zařadit nový bod „Informace a projednávání záměru dalšího 

nakládání se společností Operátora ICT, zdůvodnění změny stanov a posílení kompetencí 

představenstva. Další zařazení akciové společnosti v celoměstské koncepci ICT“ jako bod poř. č. 3 

PRO:  37   PROTI:  0   ZDR. 16 

Bylo přijato. 

 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Čižinského (za klub Trojkoalice SZ, KDU-ČSL, STAN) – zařadit 

nový bod „Z – 4097 – k dalšímu postupu ve věci rekonstrukce Libeňského mostu“ jako bod poř. č. 5 

PRO:  25   PROTI:  1  ZDR. 20 

Nebylo přijato. 

 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Haramula – zařadit nový bod „Z – 4107 – k podání ústavní stížnosti 

proti rozhodnutí Státního pozemkového úřadu“ jako bod poř. č. 1 

PRO:  38   PROTI:  1  ZDR. 21 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Bellu – zařadit nový bod „Informace o systému parkovacích zón a 

sazebníků“ jako bod poř. č. 2 

PRO:  30   PROTI:  0  ZDR. 24 

Nebylo přijato. 

 

 

Hlasování o celém upraveném návrhu programu jednání: 

PRO:  57 PROTI:  4 ZDR. 1 

Bylo přijato. 
 
 

S upraveným programem jednání byl vysloven souhlas. 
 
 
 

Předseda klubu TOP 09 a nezávislých Novotný a předsedkyně klubu ODS Udženija – požádali o 

přestávku na jednání klubu 

 

 

Přestávka do 11.20 hodin 
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   0/1 

   

člen ZHMP Haramul  

 

k podání ústavní stížnosti proti rozhodnutí Státního pozemkového úřadu 

 

  TISK:        Z – 4107 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  31            PROTI:  1         ZDRŽEL SE:  13   
 

 
   NEPŘIJATO                                                                                 

Materiál uvedl člen ZHMP Haramul. 

 

V diskusi vystoupila členka ZHMP Semelová. 

 

Závěrečné slovo přednesl člen ZHMP Haramul, který reagoval na příspěvek z diskuse. 

 

Nebylo přijato. 

 

 

V průběhu projednávání bodu převzala řízení schůze náměstkyně primátorky Kislingerová a opět 

převzala řízení schůze primátorka hl. m. Prahy. 

   0/2 

   

člen ZHMP Jílek 

 

k dlouhodobé nefunkčnosti komise Rady HMP pro ICT 

 

  TISK:        Z – 4117 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  52            PROTI:  0          ZDRŽEL SE:  0    
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/1 

Materiál uvedl člen ZHMP Jílek.  

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: primátorka hl. m. Prahy, Profant. 

 

Závěrečné slovo přednesl člen ZHMP Jílek, který reagoval na příspěvky z diskuse. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  0/3   

   

člen ZHMP Jílek 

 

k návrhu dalšího nakládání se společností Operátor ICT, a.s.  

 

  TISK:        Z – 4118 

Materiál uvedl člen ZHMP Jílek.  

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nepil, Michálek, předsedkyně výboru pro legislativu, 

veřejnou správu a protikorupční opatření ZHMP Kolínská, Humplík, Bříza, Nouza, Hrůza, předseda 

výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Nacher, Novotný V. V rámci diskuse vystoupil ředitel OVO 

MHMP JUDr. Richard Mařík, který zodpověděl dotaz předsedy výboru pro výchovu a vzdělávání 

ZHMP Nachera. Dále v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Hudeček, Svoboda. V rámci diskuse 

vystoupil předseda dozorčí rady Martin Reichel, který reagoval na diskusní příspěvky.  

 

Závěrečné slovo přednesl člen ZHMP Jílek, který reagoval na příspěvky z diskuse a současně 

požádal o oddělené hlasování o usnesení. 

 

Předseda klubu TOP 09 a nezávislých Novotný – požádal o přestávku na 10 minut po ukončení 

diskuse a závěrečném slovu předkladatele 

 

Předseda klubu ANO 2011 Hašek a předseda klubu Trojkoalice SZ, KDU-ČSL, STAN Štěpánek – 

požádali o přestávku na 10 minut před hlasováním o textu usnesení 

 

Přestávka od 12,26 do 12,30 hodin 

 

Ve 12.30 hodin náměstek primátorky Dolínek zahájil bod: „Návrhy, připomínky a podněty občanů 

HMP“ 

 

                             

                 

 

Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 

 

Přehled interpelací občanů je v samostatné příloze tohoto zápisu. 
 

 

Po skončení bodu „Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP“ byl zahájen bod „Dotazy, 

připomínky a podněty členů ZHMP“.  

 

                             

                 

 

Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP  
 

Přehled interpelací členů ZHMP je v samostatné příloze tohoto zápisu. 
 

Po ukončení bodu „Dotazů, připomínek a podnětů členů ZHMP“ byla předsedajícím náměstkem 

primátorky Dolínkem vyhlášena přestávka. 

 

Přestávka 14,00 – 14,32 hodin 
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Po ukončení přestávky zahájila jednání primátorka hl. m. Prahy a bylo pokračováno v projednávání 

tisku:  

   0/3  

   

člen ZHMP Jílek 

 

k návrhu dalšího nakládání se společností Operátor ICT, a.s.  

 

  TISK:        Z – 4118 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  39            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  6   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/2 

 

Hlasování k usnesení: 

 

Návrh předsedkyně výboru pro legislativu, veřejnou správu a protikorupční opatření ZHMP Kolínské 

k textu usnesení, se kterým se ztotožnil předkladatel tisku člen ZHMP Jílek ve znění: 

„2. ZHMP souhlasí se změnou stanov společnosti Operátor ICT, a.s. schválenou Radou hlavního 

města Prahy dne 15. 12. 2015 usnesením č. 3119“ 

Pro: 11 Proti: 3 Zdr. 22 

Nebylo přijato. 

 

Návrh člena ZHMP Nepila na doplnění bodu II. ve znění: „ukládá Radě HMP zpracovat právní 

analýzu způsobu změny stanov společnosti, vlastněných hl. m. Prahou 

Termín: 25. 2. 2016“ 

Pro: 28 Proti: 0 Zdr. 26 

Nebylo přijato. 

 

Návrh člena ZHMP Michálka na samostatné usnesení ve znění: „ZHMP doporučuje Radě HMP, aby 

rozhodnutí o schválení, změně a zrušení zakladatelského právního jednání právnických osob, ve 

kterých má hl. m. Praha jako jediná osoba majetkovou účast, předkládala k předchozímu projednání 

ZHMP“  

(k předloženému návrhu se vyjádřil ředitel odboru LEG MHMP JUDr. Tomáš Havel) 

Pro: 26 Proti: 0 Zdr. 5 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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Řízení schůze převzal náměstek primátorky Dolínek a v průběhu projednávání bodu převzala řízení 

schůze náměstkyně primátorky Kislingerová.  

   1/1 

   

primátorka hl. m. Prahy 

 

informace o stavu projektu OpenCard a novém systému pro vydávání čipových karet 

(na stůl rozdána písemná informace v textové podobě) 

 

  TISK:        Z – 4119 - ústně 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  57            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/3 

Materiál uvedla primátorka hl. m. Prahy. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Humplík, Hudeček, Jílek, Bellu, Svoboda, Ferjenčík, Nepil, 

radní Plamínková, předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Nacher, Hrůza, Semelová, 

předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová, Novotný V., Doležal, Manhart, Nouza, Bříza, 

Kubišta, předsedkyně výboru pro legislativu, veřejnou správu a protikorupční opatření ZHMP 

Kolínská, Profant, Prchal. 

 

Závěrečného slova se ujala primátorka hl. m. Prahy, která předala slovo předsedovi dozorčí rady 

Operátor ICT Martinu Vaicovi, který reagoval na příspěvky z diskuse.  

K právní problematice se vyjádřil zástupce advokátní kanceláře ROWAN LEGAL JUDr. Martin  

Janoušek. Poté vystoupila ještě primátorka hl. m. Prahy. 

 

Návrh člena ZHMP Humplíka – předložil text usnesení ve znění: 

„ZHMP ukládá primátorce HMP připravit podrobnou informaci ohledně nového projektu pro vydávání 

čipových karet „Lítačka“ včetně přehledu předpokládaných nákladů, spolupráce s externími firmami 

a ujištění, že tento projekt neporušuje zákon o veřejných zakázkách 

T: 25. 2. 2016“ 

 

Usnesení bylo přijato v předloženém znění.  

 

   1/2 

   

primátorka hl. m. Prahy 

 

k odměnám neuvolněných členů Zastupitelstva hl. m. Prahy 

 

  TISK:        Z – 4051 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   41           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   10  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/4 

Materiál uvedla primátorka hl. m. Prahy. 
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V diskusi vystoupil člen ZHMP Hudeček. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

    2 

   

primátorka hl. m. Prahy 

 

k volbě přísedících Městského soudu v Praze 

 

  TISK:        Z – 4000 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  43            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  6   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/5 

Materiál uvedla primátorka hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátorky Dolínek. 

   3/1 

   

primátorka hl. m. Prahy 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky o omezujících opatřeních k zabezpečení místních záležitostí 

veřejného pořádku v souvislosti s provozováním pouliční umělecké veřejné produkce na veřejně 

přístupných místech 

 

  TISK:        Z – 3963 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   35           PROTI:  4         ZDRŽEL SE:  17   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/6 

Materiál uvedla primátorka hl. m. Prahy. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Jiří Wehle, Tamara Baňková, Ondřej Glogar, Bc. Jan Gregar, 

František Tříska, Radek Kubičík, Richard Cortés. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Ferjenčík, předsedkyně výboru pro legislativu, veřejnou 

správu a protikorupční opatření ZHMP Kolínská, Manhart, Martan, Prchal, předsedkyně výboru 

kontrolního ZHMP Janderová, předseda výboru pro správu majetku a majetkové podíly ZHMP 

Hodek, předsedkyně výboru pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční 

vztahy ZHMP Kaplický Fuchsová, předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Nacher, 

Humplík, Michálek, Švarc. 

 

Procedurální návrh na prodloužení tohoto zasedání ZHMP po 19. hodině: 

Pro: 37  Proti: 3  Zdr. 3 

Bylo přijato. 
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V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předsedkyně výboru pro kulturu, památkovou 

péči, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční vztahy ZHMP Kaplický Fuchsová, Nepil, Stropnický, 

Krobová Hášová.  

 

Procedurální návrh členky ZHMP Krobové Hášové na ukončení diskuse: 

Pro: 27 Proti: 3  Zdr. 16 

Nebylo přijato. 

 

V diskusi dále vystoupil člen ZHMP Ferjenčík a v rámci diskuse vystoupila také ředitelka odboru ZIO 

MHMP JUDr. Eva Novaková a ředitel Městské policie hl. m. Prahy Ing. Bc. Eduard Šuster. V diskusi 

dále vystoupili tito členové ZHMP: Ferjenčík, Haramul. 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Haramula na ukončení diskuse: 

Pro: 45 Proti: 3  Zdr. 3 

Bylo přijato. 

 

V diskusi ještě vystoupili tito členové ZHMP: Prchal, Novotný V., Ferjenčík. 

 

Předseda klubu TOP 09 a nezávislých ZHMP Novotný – požádal o přestávku na 15 minut po 

ukončení diskuse a závěrečného slova. K žádosti se připojily další kluby ZHMP. 

 

Závěrečné slovo přednesla primátorka hl. m. Prahy, která reagovala na příspěvky z diskuse. 

 

Přestávka od 18,43 do 19,00 hodin 
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Hlasování o návrhu člena ZHMP Ferjenčíka – za klub Pirátů – původní přílohu nahradit novým 

textem ve znění: 
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Pro: 8  Proti: 7  Zdr. 35 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu člena ZHMP Ferjenčíka – změnit § 3 odst. 1, kde na konec věty se doplňuje „a 

v podchodech“ 

Pro: 15 Proti: 1 Zdr. 39 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Ferjenčíka – v § 8 se za slovo „lze“ doplňuje „na území památkové 

rezervace“ 

Pro: 8 Proti: 2  Zdr. 43 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Ferjenčíka – v § 3 se odst. 2A nahrazuje textem: „je zakázáno 

provozovat akustické produkce s použitím přídavného zesilovacího zařízení s maximálním výkonem, 

přesahujícím 15 Wattů“  

Pro: 10 Proti: 1  Zdr. 41 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Ferjenčíka – v § 4 a 5 se vyškrtávají následující místa: „Tylovo 

náměstí, Praha 2, Národní, Praha 1, Jungmannovo náměstí, Praha 1, Vodičkova, Praha 1, náměstí 

I. P. Pavlova, Praha 2“ 

Pro: 5 Proti: 4 Zdr. 45 

Nebylo přijato. 

 

V usnesení byl v bodě II. upraven původní termín na 2. 2. 2016. 

 

   3/2 

   

primátorka hl. m. Prahy 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 5/2011 Sb. hl. m. 

Prahy, o místním poplatku za užívání veřejného prostranství, ve znění pozdějších předpisů 

 

+ CD 

 

  TISK:        Z – 4066 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   37           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  15   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/7 

Materiál uvedla primátorka hl. m. Prahy. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Hrůza. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   3/3 

   

primátorka hl. m. Prahy 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se stanoví systém komunitního kompostování a způsob 

využití zeleného kompostu k údržbě a obnově veřejné zeleně na území hlavního města Prahy 

 

  TISK:        Z – 4017 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  38            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  10   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/8 

Materiál uvedla primátorka hl. m. Prahy. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Zábranský. 

 

V usnesení byl v bodě III. upraven původní termín na 2. 2. 2016. 

 

 

Řízení schůze převzala primátorka hl. m. Prahy. 

    4 

   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k návrhu na udělení grantu hlavního města Prahy v působnosti odboru zdravotnictví, sociální péče a 

prevence Magistrátu hlavního města Prahy - podpora registrovaných sociálních služeb poskytovaných 

občanům hlavního města Prahy pro rok 2016 

 

  TISK:        Z – 4052 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  37           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  13  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/9 

Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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    5 

   

náměstek primátorky Dolínek 

 

 k expertní zprávě o technickém stavu Libeňského soumostí 

 

 TISK:        Z – 4086 

 

BOD NEZAŘAZEN na jednání tohoto ZHMP 

 

 

 

    6 

   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k zapojení hlavního města Prahy do realizace Programu ESA BIC Prague 

 

  TISK:        Z – 3988 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  33           PROTI:  1       ZDRŽEL SE:  12  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/10 

Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Profant. V rámci diskuse vystoupil generální ředitel agentury 

CzechInvest Mgr. Ing. Karel Kučera. Dále v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Humplík, Kubišta.  

Na vznesené dotazy reagoval náměstek primátorky Dolínek.  

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

   7/1 

   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k návrhu na schválení uzavření smluv o zřízení věcného břemene 

 

  TISK:        Z – 3845 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  41           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  11  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/11 

Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   7/2 

   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k návrhu na schválení uzavření smluv o zřízení věcného břemene 

 

  TISK:        Z – 3906 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  42           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  10  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/12 

Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

   8/1 

   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k odůvodnění veřejné zakázky odboru OSI MHMP na stavební práce - stavba č. 0079 "MO Špejchar-

Pelc/Tyrolka, etapa 0002 - Protihluková opatření v ulici V Holešovičkách a okolí" 

 

  TISK:        Z – 3183 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  40           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  13  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/13 

Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek, který reagoval na přihlášku do diskuse, kterou podala 

Ing. Šenarová, jež nebyla už přítomna na jednání ZHMP.  

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

 

Za klub ODS požádal člen ZHMP Humplík o přestávku na 10 minut. 

 

 

Přestávka od 19,33 do 19,43 hodin 
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   8/2 

   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k navýšení celkových investičních nákladů a na úpravu investičního rozpočtu roku 2016 Dopravního 

podniku hl. m. Prahy a. s. v kapitole 03 Doprava 

 

  TISK:        Z – 4073 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   32          PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  10   
 

 
   NEPŘIJATO                                                                                 

Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 

 

Usnesení nebylo přijato. 

 

    9 

   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc. č. 1368/63 a parc. č.  1368/64 v kat. území Běchovice za 

účelem majetkoprávního vypořádání stavby Cyklo Běchovice - Horní Počernice 

 

  TISK:        Z – 3829 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  41           PROTI:  0       ZDRŽEL SE: 8   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/14 

Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Ferjenčík, Martan, Krobová Hášová. V rámci diskuse 

reagoval náměstek primátorky Dolínek. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům 10/1 - 10/5: 

Pro: 48 Proti: 0  Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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  10/1 

   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k návrhu změny zřizovací listiny příspěvkové organizace hl. m. Prahy Domov pro osoby se zdravotním 

postižením Sulická 

 

  TISK:        Z – 3671 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   42          PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  7  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/15 

Materiály pod poř. č. 10/1 - 10/5 uvedl náměstek primátorky Dolínek. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  10/2 

   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Střední zdravotnická škola, se sídlem 

Praha 10, Ruská 2200/91 

 

  TISK:        Z – 3833 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  43           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  6  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/16 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  10/3 

   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Střední škola technická, Praha 4,  

Zelený pruh 1294 

 

  TISK:        Z – 2245 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  42           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  7  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/17 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  10/4 

   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Gymnázium, Praha 4, Budějovická 680 

 

  TISK:        Z – 3832 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  42           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  7  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/18 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  10/5 

   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Gymnázium, Praha 8,  

U Libeňského zámku 1 

 

  TISK:        Z – 3803 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   42          PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  8   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/19 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  10/6 

   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k návrhu na uvolnění finančních prostředků z kap. 0504 - Zdravotnictví a sociální oblast formou účelové 

neinvestiční dotace MČ Praha 3 (Integrační centrum zahrada) a úpravu rozpočtu v kap. 05 v roce 2016 

 

  TISK:        Z – 4084 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  52           PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  0  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/20 

Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 

 

V diskusi vystoupila členka ZHMP Hujová. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům 11/1 a 11/2: 

Pro: 48 Proti: 0  Zdr. 2 

Bylo přijato. 

 

  11/1 

   

náměstkyně primátorky Kislingerová 

 

k návrhu na poskytnutí účelové neinvestiční dotace z rozpočtu hl.m. Prahy v roce 2016 MČ Praha - 

Nedvězí na úhradu náhrady za odstraněný objekt bez č.p. (bývalý vepřín) v katastrálním území 

Nedvězí 

 

  TISK:        Z – 4069 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   41           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  11   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/21 

Materiály pod poř. č. 11/1 a 11/2 uvedla náměstkyně primátorky Kislingerová. 

 

Ve společné diskusi k tiskům vystoupili tito členové ZHMP: Prchal, Hrůza, předseda výboru pro 

bezpečnost ZHMP Štěpánek. V rámci diskuse vystoupila ředitelka odboru ROZ MHMP Ing. Zdena 

Javornická, která reagovala na příspěvky z diskuse. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  11/2 

   

náměstkyně primátorky Kislingerová 

 

k návrhu na poskytnutí účelové investiční dotace z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2016 MČ Praha 12 na 

výkup pozemků, na nichž MČ Praha 12 provozuje sběrný dvůr 

 

  TISK:        Z – 4099 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  47            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  6   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/22 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům 12/1 - 12/3: 

Pro: 46 Proti: 0  Zdr. 1 

Bylo přijato. 
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  12/1 

   

radní Lacko 

 

k návrhu prodeje bytových domů, zastavěných a funkčně souvisejících pozemků dle Pravidel postupu 

při prodeji bytových jednotek, bytových domů, zastavěných a funkčně souvisejících pozemků ve 

vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  TISK:        Z – 3609 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   38           PROTI:  0          ZDRŽEL SE:  7    
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/23 

Materiály pod poř. č. 12/1 - 12/3 uvedl radní Lacko.  

 

Ve společné diskusi k tiskům vystoupili tito členové ZHMP: Hrůza, Briardová. 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Lacko, který reagoval na příspěvky z diskuse. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  12/2 

   

radní Lacko 

 

k návrhu prodeje bytových domů, zastavěných a funkčně souvisejících pozemků dle Pravidel postupu 

při prodeji bytových jednotek, bytových domů, zastavěných a funkčně souvisejících pozemků ve 

vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  TISK:        Z – 3626 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  38            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  7   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/24 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  12/3 

   

radní Lacko 

 

k návrhu prodeje bytových domů, zastavěných a funkčně souvisejících pozemků dle Pravidel postupu 

při prodeji bytových jednotek, bytových domů, zastavěných a funkčně souvisejících pozemků ve 

vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  TISK:        Z – 3632 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   37           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  7   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/25 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

   13 

   

radní Hadrava 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky hl. m. Prahy, kterou se mění obecně závazná vyhláška hlavního 

města Prahy č. 55/2000 Sb. hl. m. Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění 

pozdějších předpisů 

 

  TISK:        Z – 4032 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  40            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  6   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/26 

 

Materiál v zastoupení radního Hadravy uvedl radní Wolf. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   14 

   

radní Hadrava 

 

k odůvodnění veřejné zakázky Dodatečné stavební práce na stavbě č. 40554 "Společný objekt 

Chodovec II" 

 

  TISK:        Z – 4082 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  18            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  15   
 

 
   NEPŘIJATO                                                                                 

Materiál v zastoupení radního Hadravy uvedl radní Wolf. V rámci úvodního slova vystoupil ředitel 

odboru Archiv hlavního města Prahy doc. PhDr. Václav Ledvinka, CSc.  

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Michálek. V rámci diskuse vystoupila ředitelka MHMP JUDr. Martina 

Děvěrová, MBA a ředitel LEG MHMP JUDr. Tomáš Havel. Dále v diskusi vystoupili tito členové 

ZHMP: Ferjenčík, Vorlíčková, Martan, předseda výboru pro bezpečnost ZHMP Štěpánek. Dále 

v diskusi vystoupil ředitel OTV MHMP Ing. Pavel Vermach. V diskusi dále vystoupili tito členové 

ZHMP: Martan, Michálek, Richter P., radní Plamínková, předsedkyně výboru pro legislativu, 

veřejnou správu a protikorupční opatření ZHMP Kolínská, Švarc, Jílek. 

 

Předseda klubu Pirátů Michálek – požádal po skončení diskuse o přestávku na jednání klubu 

 

Závěrečné slovo přednesl v zastoupení radního Hadravy radní Wolf, který reagoval na příspěvky 

z diskuse. 

 

Přestávka od 20,52 do 21,09 hodin  

 

Usnesení nebylo přijato. 

 

   15 

   

radní Hadrava 

 

k záměru Městské policie hl. m. Prahy na realizaci veřejné zakázky "Servis a údržba vozidel Městské 

policie hl. m. Prahy" 

 

  TISK:        Z – 3943 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   34           PROTI:  2         ZDRŽEL SE:  11   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/27 

Materiál v zastoupení radního Hadravy uvedl radní Wolf. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   16 

   

radní Hadrava 

 

k návrhu na schválení uzavření smluv o zřízení služebností (věcných břemen) 

 

  TISK:        Z – 4020 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   39           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  10   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/28 

Materiál v zastoupení radního Hadravy uvedl radní Wolf. 

 

V usnesení byl upraven v bodě II. původní termín na 2. 2. 2016. 

 

   17 

   

radní Hadrava 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. hl. m. 

Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění pozdějších předpisů, svěření správy 

věcí z vlastnictví hlavního města Prahy městským částem Praha 2, Praha 11, Praha - Běchovice, Praha 

20, Praha 19, Praha - Suchdol a odejmutí správy svěřených věcí z vlastnictví hlavního města Prahy 

městským částem Praha - Dolní Měcholupy, Praha - Satalice, Praha - Slivenec a  

Praha - Velká Chuchle 

-MČ Praha 2 (pozemky v k.ú. Nusle) 

-MČ Praha 11 (stavba technického vybavení a pozemek v k.ú. Chodov) 

-MČ Praha - Běchovice (nemovitosti v k.ú. Běchovice) 

-MČ Praha 20 (pozemek v k.ú. Horní Počernice) 

-MČ Praha 19 (pozemky v k.ú. Kbely) 

-MČ Praha - Suchdol (pozemky v k.ú. Sedlec) 

-MČ Praha - Dolní Měcholupy (pozemek v k.ú. Dolní Měcholupy) 

-MČ Praha - Satalice (pozemek v k.ú. Satalice) 

-MČ Praha - Slivenec (pozemek v k.ú. Slivenec) 

-MČ Praha – Velká Chuchle (pozemky v k.ú. Velká Chuchle) 

 

  TISK:        Z – 4072 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO: 38             PROTI: 0          ZDRŽEL SE:  11   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/29 

Materiál v zastoupení radního Hadravy uvedl radní Wolf. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům 18/1 a 18/2: 

Pro: 44  Proti: 0 Zdr.  0 

Bylo přijato. 

 

 18/1 

   

radní Hadrava 

 

k návrhu směny části pozemku parc.č. 2578/1 v k.ú. Braník v podílovém spoluvlastnictví fyzických osob 

za pozemek parc.č. 2578/3 a části pozemků parc.č. 2578/2 a 2612/156 vk.ú. Braník ve vlastnictví 

hlavního města Prahy 

 

  TISK:        Z – 3900 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   35           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   14  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/30 

Materiály pod poř. č. 18/1 a 18/2 v zastoupení radního Hadravy uvedl radní Wolf. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

 18/2 

   

radní Hadrava 

 

k návrhu směny pozemku parc.č. 2010/150 o výměře 2842 m2 a pozemku parc.č. 2123/1 o výměře 

1898 m2 v k. ú. Stodůlky, ve vlastnictví Trigema Development s.r.o. za pozemek parc. č. 2166/46 o 

výměře 4195 m2 a pozemek parc.č. 2166/56 o výměře 688 m2 v k. ú. Stodůlky, ve vlastnictví hl. m. 

Prahy 

 

  TISK:        Z – 2520 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   31           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  17   
 

 
   NEPŘIJATO                                                                                 

Usnesení nebylo přijato. 

 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům 19/1 - 19/4: 

Pro: 45  Proti: 0 Zdr. 2 

Bylo přijato. 
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 19/1 

   

radní Hadrava 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků v k. ú. Libeň z podílového spoluvlastnictví RNDr. Daniely 

Chromíkové, Olgy Kutlíkové, Jaroslavy Baťkové, MVDr. Oldřicha Bečky, Ing. Jiřiny Kusákové, Hedviky 

Troněvové, Yvety Baierové, Hany Kořenkové a Marie Haasové do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  TISK:        Z – 2454 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   35           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  14   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/31 

Materiály pod poř. č. 19/1 – 19/4 v zastoupení radního Hadravy uvedl radní Wolf. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

 19/2 

   

radní Hadrava 

 

k návrhu na úplatné nabytí spuluvlastnických podílů k pozemku parc.č. 188 k.ú. Dubeč 

 

  TISK:        Z – 3824 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   36           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  12   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/32 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

 19/3   radní Hadrava 

 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 2692/34 o výměře 2067 m2, zapsaného v katastru 

nemovitostí na LV č. 14967 pro k. ú. Stodůlky, obec Praha, z vlastnictví společnosti TECHNIA, a. s., se 

sídlem Slovenská 1085/1a, Přívoz, 702 00 Ostrava, IČO: 45192502, do vlastnictví hlavního města 

Prahy 

 

  TISK:        Z – 3951 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   34           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  11   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/33 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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 19/4   radní Hadrava 

 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc.č. 2336/248 k.ú. Chodov 

 

  TISK:        Z – 3977 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  33            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   8  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/34 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům 20/1 - 20/3: 

Pro: 46  Proti: 0  Zdr. 2 

Bylo přijato. 

 

 

 20/1 

   

radní Hadrava 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků v k. ú. Lahovice, Troja, Újezd nad Lesy, Újezd u Průhonic, 

Vysočany, Zadní Kopanina, Zbraslav a Zličín z vlastnictví České republiky příslušnost hospodařit s 

majetkem státu pro Státní pozemkový úřad do vlastnictví hlavního města Prahy dle §7 zákona č. 

503/2012 Sb., ve znění pozdějších předpisů 

 

  TISK:        Z – 3894 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   38           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  8   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/35 

 

Materiály pod poř. č. 20/1 – 20/3 v zastoupení radního Hadravy uvedl radní Wolf. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  20/2 

   

radní Hadrava 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí stavby veřejného osvětlení v k.ú. Čakovice z vlastnictví Prvního 

rezidenčního uzavřeného investičního fondu, a.s. do vlastnictví hl.m. Prahy 

 

  TISK:        Z – 3945 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   39           PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  8   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/36 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  20/3 

   

radní Hadrava 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí stavebních úprav chodníku umístěného na pozemku parc.č. 2324/1 v 

k.ú. Hostivař do majetku hl.m. Prahy 

 

  TISK:        Z – 3978 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:    38          PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  6   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/37 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům 21/1 - 21/9: 

Pro: 49 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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  21/1 

   

radní Hadrava 

 

k úplatnému převodu pozemků parc.č. 839/6, parc.č. 841/42, parc.č. 854/57 a parc.č. 855, vše v k.ú. 

Karlín z vlastnictví hl. m. Prahy do vlastnictví společnosti Rustonka Development s.r.o.,  

IČO 275 91 026 

 

  TISK:        Z – 2712 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   34           PROTI:  3         ZDRŽEL SE:  10   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/38 

Materiály pod poř. č. 21/1 – 21/9 v zastoupení radního Hadravy uvedl radní Wolf. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  21/2 

   

radní Hadrava 

 

k návrhu na úplatný převod jednotného veřejného kanalizačního řadu a veřejného vodovodu na 

pozemcích parc. č. 1874/23, 1874/97, 1874/214 v k.ú. Libeň z vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  TISK:        Z – 3730 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  35            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   11  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/39 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  21/3 

   

radní Hadrava 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku části pozemku parc. č. 748 o výměře 51 m2 k.ú. Troja 

 

  TISK:        Z – 3476 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   35           PROTI:  3         ZDRŽEL SE:  7   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/40 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  21/4 

   

radní Hadrava 

 

k návrhu na úplatný převod  pozemků parc.č. 830/1 o výměře 225 m2 a parc. č. 831/1 o výměře 322 

m2 v k.ú. Břevnov 

 

  TISK:        Z – 3723 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  38            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  9   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/41 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  21/5 

   

radní Hadrava 

 

k návrhu na úplatný převod zastavěného pozemku parc. č. 1293/53 v k.ú. Řepy z vlastnictví hl. m. 

Prahy do podílového spoluvlastnictví  vlastníků bytů v domě Šimonova 1105, Praha 6 

 

  TISK:        Z – 3724 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  40            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:    7 
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/42 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  21/6 

   

radní Hadrava 

 

k návrhu na úplatný převod části pozemku parc. č. 342/6 v k.ú. Řepy 

 

  TISK:        Z – 3732 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  39            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  6   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/43 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  21/7 

   

radní Hadrava 

 

k návrhu na úplatný převod části pozemku parc.č. 666/1 v kat. území Kamýk 

 

  TISK:        Z – 3754 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   40           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  5   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/44 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  21/8 

   

radní Hadrava 

 

k návrhu na úplatný převod částí pozemku parc.č. 4400/201 a části pozemku parc.č. 4400/203 v kat. 

území Modřany 

 

  TISK:        Z – 3968 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  39            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  6   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/45 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  21/9 

   

radní Hadrava 

 

k návrhu na úplatný převod části pozemku parc. č. 1900/2 v k.ú. Podolí 

 

  TISK:        Z – 3696 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   40           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  8  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/46 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům 22/1 - 22/3: 

Pro: 51 Proti: 0  Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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  22/1 

   

radní Plamínková 

 

k návrhu na uzavření smlouvy o nabytí a zřízení služebnosti 

 

  TISK:        Z – 3807 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  38            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   8  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/47 

Materiály pod poř. č. 22/1 – 22/3 uvedla radní Plamínková. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  22/2 

   

radní Plamínková 

 

k návrhu na uzavření smlouvy o nabytí a zřízení služebnosti se společností VM FOREST, spol. s r.o. 

 

  TISK:        Z – 3816 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  38            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   7  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/48 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  22/3 

   

radní Plamínková 

 

k návrhu na uzavření smlouvy o zřízení služebnosti s Povodí Vltavy, státní podnik 

 

  TISK:        Z – 3779 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  38            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   9  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/49 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   23 

   

radní Plamínková 

 

k návrhu na poskytnutí účelové dotace pro Povodí Vltavy, státní podnik jako důsledek hlavním městem 

Prahou realizované stavby č. 6963 - Celková přestavba a rozšíření ÚČOV na Císařském ostrově, etapa 

0001 - nová vodní linka a úprava rozpočtu v kap. 0222 v roce 2016 

 

  TISK:        Z – 4063 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   42           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  6   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/50 

Materiál uvedla radní Plamínková.  

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

   24 

   

radní Plamínková 

 

k odůvodnění veřejné zakázky odboru OSI MHMP na stavební práce - stavba č. 8548 Kanalizační 

sběrač H - prodloužení do Běchovic, etapa 0001 Stoka H1 Dolnopočernická, část 02 Nad Rybníkem 

 

  TISK:        Z – 3907 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  32            PROTI: 1          ZDRŽEL SE: 14    
 

 
   NEPŘIJATO                                                                                 

Materiál uvedla radní Plamínková.  

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Ferjenčík, Martan. V rámci diskuse reagovala radní 

Plamínková na příspěvky z diskuse. 

 

Pozměňující návrh člena ZHMP Ferjenčíka – ztotožnila se s ním radní Plamínková – změnit počet 

lidí na „20“ 

 

Usnesení nebylo přijato. 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům 25/1 a 25/2: 

Pro: 42  Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 
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  25/1 

   

radní Plamínková 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 239/2 k.ú. Sobín do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  TISK:        Z – 3842 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  36            PROTI:  0         ZDRŽEL SE: 12    
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/51 

Materiály pod poř. č. 25/1 a 25/2 uvedla radní Plamínková. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  25/2 

   

radní Plamínková 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 2084 v k. ú. Hostivař do vlastnictví hl.m. Prahy 

 

  TISK:        Z – 3892 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  39            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  8   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/52 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  25/3 

   

radní Plamínková 

 

k návrhu na pořízení změny ÚP SÚ hl.m. Prahy - Záchranná stanice hl.m. Prahy pro volně žijící 

živočichy v Praze – Jinonicích 

 

+ CD 

 

  TISK:        Z – 4093 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  36            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  15   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/53 

Materiál uvedla radní Plamínková.  

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  26/1 

   

radní Wolf 

 

k návrhu na uzavření smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene se společností 

PREdistribuce, a.s. 

 

  TISK:        Z – 3629 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  40            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  7   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/54 

Materiál uvedl radní Wolf. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  26/2 

   

radní Wolf 

 

k návrhu na udělení grantů hl. m. Prahy v oblasti kultury a umění na rok 2016 

 

  TISK:        Z – 4068 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  35            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  13   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/55 

Materiál uvedl radní Wolf. 

 

V diskusi vystoupila členka ZHMP Briardová. Na diskusní příspěvek reagoval radní Wolf. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům 27/1 a 27/2: 

Pro: 48 Proti: 0  Zdr. 1 

Bylo přijato. 
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  27/1 

   

radní Wolf 

 

k návrhu zřizovací listiny příspěvkové organizace Městská knihovna v Praze 

 

  TISK:        Z – 3928 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   42           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  9    
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/56 

Materiály pod poř. č. 27/1 a 27/2 uvedl radní Wolf. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  27/2 

   

radní Wolf 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Botanická zahrad hl. m. Prahy v působnosti 

odboru SVC MHMP 

 

  TISK:        Z – 3971 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  42            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  10  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/57 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  27/3 

   

radní Wolf 

 

k revokaci usnesení Zastupitelstva HMP č.7/88 ze dne 28.5.2015 k návrhu úpravy rozpočtu v kap. 0464 

a přidělení grantů v oblasti sportu a tělovýchovy na rok 2015 v programech II.A a II.B 

 

  TISK:        Z – 3979 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   43           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  9   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/58 

Materiál uvedl radní Wolf. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

 



40 

 

   28 

   

primátorka hl. m. Prahy 

 

k návrhu personálních změn ve výborech ZHMP 

 

  TISK:        Z – 4109 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    13/59 

K projednávanému bodu vystoupili tito členové ZHMP: Novotný V., předseda výboru pro 

národnostní menšiny ZHMP Kaucký, Michálek, Zábranský, Stropnický, Březina, Hudeček. 

 

Přestávka od 22,00 do 22,05 hodin 

 

Proběhlo hlasování o následujících návrzích: 

 

Návrh člena ZHMP Michálka – „ZHMP volí Mikuláše Ferjenčíka předsedou výboru pro územní rozvoj 

a územní plán ZHMP“ 

Pro: 7 Proti: 10  Zdr. 7 

Nebylo přijato. 

 

Návrh člena ZHMP Zábranského – „ZHMP odvolává Ing. Karla Březinu z výboru pro sport a volný 

čas ZHMP“ 

Pro: 9 Proti: 8  Zdr. 5 

Nebylo přijato. 

 

Návrh člena ZHMP Zábranského – „ZHMP odvolává Ing. Karla Březinu z výboru pro dopravu a 

evropské fondy ZHMP“ 

Pro: 8 Proti: 7  Zdr. 4 

Nebylo přijato. 

 

Návrh člena ZHMP Zábranského – „ZHMP odvolává Ing. Karla Březinu z výboru pro územní rozvoj a 

územní plán ZHMP“ 

Pro: 8 Proti: 7  Zdr. 3 

Nebylo přijato. 

 

Předseda výboru pro národnostní menšiny ZHMP Kaucký – „ZHMP bere na vědomí rezignaci členky 

ZHMP Alexandry Udženija na funkci členky výboru pro národnostní menšiny ZHMP“ 

Pro: 49 Proti: 0  Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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Členům ZHMP byly předány tyto informace: 

1 4087 o významných dopravních omezeních na hlavních 

komunikacích v Praze 

náměstek primátorky 

Dolínek 

2 4088 k navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 

2015 o neinvestiční transfer ze státního rozpočtu z MŠMT a k 

návrhu na úpravu rozpočtu běžných výdajů v kap. 0416 na rok 

2015 u škol a školských zařízení kraje Hlavní město Praha 

náměstek primátorky 

Dolínek 

3 4089 k navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 

2015 o neinvestiční transfer ze státního rozpočtu z MŠMT a k 

návrhu na úpravu rozpočtu běžných výdajů v kap. 0416 na rok 

2015 u školských zařízení kraje Hlavní město Praha 

náměstkyně 

primátorky 

Kislingerová 

4 4071 k návrhu záměny zdrojů v rámci schváleného rozpočtu 

vlastního hlavního města Prahy na rok 2016 

náměstkyně 

primátorky 

Kislingerová 

5 4078 Zpráva o činnosti Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP- 

II.pololetí 2015 

Ing. Patrik Nacher 

předseda Výboru pro 

výchovu a 

vzdělávání ZHMP 

6 4090 Zpráva o činnosti Výboru finančního ZHMP za 2. pololetí 2015 JUDr. Ing. Miloslav 

Ludvík, MBA 

předseda Výboru 

finančního ZHMP 

7 4100 Informace k žádosti o zrušení rozhodnutí o výstavbě 

tramvajové trati ulicí Vlastina 

náměstek primátorky 

Dolínek 

 

 

 

 

 
Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto zasedání 
Zastupitelstva hl. m. Prahy. 
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Přijatá usnesení ZHMP č. 13/1 až č. 13/59 jsou součástí tohoto zápisu. 

 

 

        Primátorka hl. m. Prahy poděkovala za trpělivost a konstruktivní diskusi. Popřála všem hezký 

zbytek ledna a následně i hezký únor a zakončila jednání v 22,15 hodin. 

 

 

 

 

 

 

Adriana Krnáčová 

primátorka hl. m. Prahy 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

                      

 

 

 

RNDr. Jana  P l a m í n k o v á 

 

 

 

 

Ing. Mgr. Irena  R o p k o v á 

 

 

 

                                                                                                   

Zapsala: Jana Soběslavská       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


